

**As a soloist in
Brazil August
2004**

**Brasilia
Sao Paulo**

JaM

JazzAhead Management
Katrin Kowalski

Aigen 223 , Austria 5350 Strobl/Wolfgangsee, Tele: +43-664-4931256, Fax: +43-6137-20156

www.jazzahead.com jam@jazzahead.com



Anfang August 2004 nutzte Heinz von Hermann die Chance mehrere Konzerte in Brasilien zu spielen. Es gab Auftritte im Churchill Jazz Club in Brasilia, und in Sao Paulo im bekannten Bourbon Street Jazz Club. Der bekannte Österreichische Saxophonist war Solist im „Nenê Trio“, das in Brasilien als Band für den besten Swing bekannt ist. Die Rhythm Section um den Schlagzeuger „Nenê“ swingte sich hervorragend in die Eigenkompositionen von Heinz von Hermann hinein. Der Bassist Alberto Luccas und der Pianist Moisés Alves fügten sich in die Band ein, als würde diese 4 Musiker schon seit Jahren zusammenspielen. In Brasiliens Hauptstadt Brasilia war das Fernsehen beim Konzert zugegen, und die Zuhörer waren begeistert von „Triolypto“ und „Hi Bix“, letzteres von der neuesten CD von Heinz von Hermann, ein „Hi Bix-A Tribute to Bix Beiderbecke“ zu dessen 101ten Geburtstag. Die Kontakte, die H.v.H. in Vitoria zu anderen Musikern knüpfte werden vielleicht eine nächste Tournee möglich machen, und der Gedanke an den Strand von Ipanema , Copacabana, dem Zuckerhut und Samba und Freunden, die Heinz von Hermann in Brasilien fand, lassen ihn frohlocken. Besondere Danksagungen gelten der Österreichischen Botschaft in Brasilia, die die Solotour von Heinz von Hermann sponserte, an den Österreichischen Generalkonsul Herrn Lenhard in Rio de Janeiro, Dank gilt auch unseren Freunden Maria Pia, Emanuel und Familie, Marcela und Kako, Lucas und Familie und schließlich Rita Menezes, die 2 der Konzerte in Brasilien managte.

Beginning of August 2004 Heinz von Hermann got the chance to go to Brazil for playing concerts in Brasilia in the Churchill Jazz Club and in Sao Paulo in the famous Bourbon Street Jazz Club. The Austrian well known sax player was the soloist of the “Nenê-Trio” which most Brazilians put together with swinging jazz from the finest. The rhythm section around the drummer Nenê himself was swinging so well, it fitted perfect with H.v.H. own compositions. The bass player Alberto Luccas and the piano player Moisés Alves were great companions in these concerts. In Brasilia the band had TV with interview and the audience was excited about “Triolypto” and “Hi Bix”, the last one from the new CD from Heinz von Hermann, a tribute to Bix Beiderbeckes 101st birthday.

The contacts to other musicians in Rio and in Vitoria came out best and there might be the chance again for coming back to Ipanema and Copacabana, to the “Pao de Acugar” and to Samba & friends

Special thanks to the Austrian Embassy in Brasilia, who sponsored this soloist tour, the Austrian General Counsellor Mr. Lenhard in Rio de Janeiro, and friends like Maria Pia, Emanuel and family, Marcela & Kako und Lucas and family and finally Rita Menezes for the management in Brazil.

No começo de Agosto/2004, Heinz von Hermann teve a chance de ir ao Brasil para tocar em concertos em Brasília no Churchill Jazz Club e em São Paulo no famoso Bourbon Street Jazz Club.

O conhecido saxofonista austríaco foi o solista dos concertos acompanhado do Nenê-Trio, considerado um dos melhores trios de Jazz do Brasil.

O som e ritmo da bateria de Nenê foi um par perfeito para as composições de H.v.H. O baixista Alberto Luccas e o pianista Moisés Alves foram ótimas companhias nos concertos. Em Brasília a banda foi entrevistada pela TV e a platéia ficou entusiasmada sobre "Triolypso" e "Hi Bix", música que faz parte do último CD de Heinz von Hermann, um tributo ao 101º aniversário de Bix Beiderbeckes.

Os contatos com músicos do Rio e de Vitória foram espetaculares e poderão ser repetidos - uma chance para voltarmos a Ipanema e Copacabana, ao Pão de Açúcar e para Samba e amigos.

Agradecimentos especiais a Embaixada da Áustria em Brasília que patrocinou a viagem desse solista, ao Consul Geral da Áustria no Rio de Janeiro, Sr. Lenhard, e a amigos como Maria Pia, Emanuel e família, Marcela e Kako, Lucas e família e finalmente a Rita Menezes pelo agenciamento no Brasil.



If you are interested in more information about JazzAhead Heinz von Hermann, feel free to check our homepage: www.jazzahead.com

Sponsored by

The Austrian Embassy in Brazil





The sweetest cow
in Vitoria



Moisés and Alberto



Corcovado



At the airport



Brazilian impressions

